
Korte weergave raadscommissie 4 maart 2020 
  

 Informatie vanuit de burgemeester over Openbare Orde en Veiligheid 

 

Burgemeester Uitdehaag legt uit dat de burgemeesters in de regio boven op de 

ontwikkelingen t.a.v. het Corona-virus zitten; er is geen reden tot paniek. Oproep om een 

grote mate van nuchterheid uit te stralen. 

 

 Herziening tarieven gemeentelijke sportaccomodaties 

 

Mevrouw J. Huisman spreekt in, als afgevaardigde van de Seniorenvereniging (700 leden, 

waarvan 75% 65+ is). Essentie: iets van een verhoging van de tarieven is logisch, maar een 

stijging met 180% is buiten-proportioneel. 

 

Toezeggingen: 

 

 De heer Ran (VVD) krijgt schriftelijk antwoord op de vraag of de gemeente het 

volledige bedrag dat voor 'sport' vanuit de lumpsum naar de OSG komt in rekening 

brengt aan de OSG. 

 N.a.v. een vraag van de heer Hoogerheide (Texels Belang) geeft wethouder Vlaming 

aan dat hij schriftelijk antwoord zal geven op de vraag wat de consequenties zijn (bijv. 

administratie-kosten) in geval van het betalen in twee termijnen. 

 N.a.v. een vraag van de heer Zegeren (CDA) zal gekeken worden of het mogelijk is om 

bijvoorbeeld een club zoals de Seniorenvereniging een korting voor haar leden te 

bieden? (kan ook nog leiden tot méér zwemmers vanuit de ouderen-doelgroep), 

 N.a.v. vragen van mevrouw Hin-Hin (Texel 2020) geeft wethouder Vlaming aan dat hij 

op een later moment naar de raad komt met een voorstel t.a.v. de atletiekbaan (dat 

staat los van deze tariefsvoorstellen). 

 N.a.v. een opmerking van de heer Ran (VVD) zegt wethouder Vlaming toe dat hij naar 

de tekst op bladzijde 5 van de bijlage zal (laten) kijken; o.a. de termen sportzaal ens 

sporthal worden door elkaar gebruikt. 

 

Vervolg: BESPREEKSTUK raad 18 maart 2020 

 

 Ontwerp bestemmingsplan Kikkertstraat 11-13, Pontweg 226 en Limietweg 1 

 

De heer E. Hooijschuur spreekt in en laat beelden zien. Essentie: Al vele jaren bezig met 

braak liggend terrein van de voormalige supermarkt; eerst geprobeerd via innovatieve bedden, 

maar die vervielen na een besluit van de gemeenteraad. In juni 2019 besloot de raad over 

'spookslaapplaatsen', met weer effecten voor de mogelijkheden. 

 

Vervolg: BESPREEKSTUK raad 18 maart 2020 

 

 Bomonderzoek Waddenzeedijk Texel 

 

Toezeggingen: 

 N.a.v. een vraag van de heer Hoogerheide (Texels Belang) geeft burgemeester 

Uitdehaag aan dat hij schriftelijk zal terugkomen op de vraag of, indien het Rijk toch 

niet met het geld over de brug komt, de kosten alsnog voor rekening gemeente zijn. 

 

 



 De heer Ran (VVD) wil graag weten of de aanvraag al is gedaan of niet (dit moest, zo 

staat in het stuk, voor 1 maart worden gedaan). 

 

Vervolg: HAMERSTUK raad 18 maart 2020 

 

 Legesbesluit 2020 - 2e wijziging 

 

Toezegging: De heer Van der Vlist (VVD) vraagt zich af of te voorkomen is dat de 

gemeenteraad meerdere malen over deze leges besluit (dat kost zowel ambtelijke 

voorbereidingstijd als ‘agenda-tijd van de raad). In eerste instantie was de gedachte: kun je 

niet besluiten dat altijd de maximale tariefstelling geldt (soort paraplu-regel); maar mogelijk 

is het kansrijker om deze leges (waarbij er altijd vrij laat vanuit het Rijk de benodigde 

besluiten komen) gewoon voortaan altijd pas in maart op de agenda te zetten (en dat tot 

maart het oude tarief te hanteren). Wethouder Huisman geeft aan hier op terug te komen. 

 

Vervolg: HAMERSTUK raad 18 maart 2020 

 

 Doorwerking aanbevelingen rapport evenementenvergunning 

 

Vervolg: HAMERSTUK raad 18 maart 2020 

 

 Motie Texel 2010 Huidige aantal slaapplaatsen camper, caravan, tent of blokhut behouden 

 

Toezegging: Wethouder Huisman geeft aan dat zij voor het einde van 2020 met een uitgewerkt 

verhaal over dit onderwerp naar de raad komt, met daarbij de juiste cijfers en aantallen; op 

basis daarvan kan de raad dan bespreken of het nodig is om iets te regelen t.a.v. het behouden 

van het huidige aantal slaapplaatsen in het betreffende segment (van tent tot blokhut) of niet 

(er zijn nu bijvoorbeeld 20.000 kampeerplaatsen). 

 

Vervolg: Mevrouw Hin-Hin geeft na deze toezegging aan haar motie aan te zullen houden. 

 

 Bespreking brief aan de raad: op verzoek van mevrouw Koot 

 

Nadat de heer Schuiringa (VVD) aangeeft dat hij heeft begrepen dat de heer Buitendijk (de 

initiatiefnemer en opsteller van de concept-RES Duurzaam Leefbaar) uitgenodigd zal worden in 

de Regionale Raadscommissie Noordkop om zijn plan toe te lichten en vragen te 

beantwoorden, wordt afgesproken dat dat het beste vervolg is. Na die bijeenkomst kan 

bekeken worden welke stappen wel/niet gezet gaan worden als vervolg. 

 

Vervolg: Bespreking in de Regionale Raadscommissie Noordkop (RRN); de griffier zal contact 

opnemen met de Agendacommissie van de RRN om dit te organiseren. 

 

 Rondvraag 

 

De heer Hooijschuur (Texels Belang): 

Men is al druk bezig met fietspad Zanddijk; naar aanleiding daarvan de vraag wanneer de 

gemeente het contract met SBB zal ondertekenen? (gaat over het raadsbesluit om o.a. de 

financiële verantwoordelijkheid voor de fietspaden van Staatsbosbeheer op Texel per 1 januari 

2020 over te nemen). Wethouder Kooiman zal hier schriftelijk op terug komen. 

  

 


